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每天叫醒自己的不该是闹钟，而是梦想。当我发现持续一段时间都是父母的叫醒服务时，我想是时候作出一些改变了。但是好景不长，不久一切又变回原形。我把这个归因于我的梦想不值得我每天逼迫自己早起，也把它归因于我还小，不够成熟。但随着年龄的增长，我越发觉得这些都是借口，懒惰的借口，尤其是这一刻，那些以往被认为是真理的字字句句，一瞬间变成笑料。
The one waking up me every morning should not be the alarm clock, but the dream. When I discovered that it was my parent doing the morning call for me continuously, I felt that it’s time to change myself a little. But good times didn’t last long, everything went back soon. I contributed the problem to that: my dream was not deserved to force myself to get up so early every day, and contributed to that: my age is still a little, and the immature. But along with my age growing, I discovered all these are excuses, the excuses of laziness, especially the moment, all those words considered as the truths became the jokes at once.
我很崇拜我的父亲，他是一名从事贸易的商人，从小到大，家里的所有生活费用都是他挣来的，而妈妈则全责负责我们的生活起居，我还有一个哥哥和一个妹妹，我们的生活水平在中国算是比较富裕的家庭，至少我们需要什么，基本都能够得到。这在外人看来该是多么美满的家庭，但我却不觉得幸福，在我的观点中，幸福就是可以做自己想做的事情，并且把它做好。我总想做点什么来证明自己，证明我其实也可以像父亲那样，肩负起家庭责任，但这似乎难以实现，对一个16岁的小伙来说。
I admire my father, a businessman who is engaging in the trade. All my life, he earns the money for the family as all the life charges. And my mother is responsible for our morning and evening life. Besides, I have an elder brother and a younger sister. Our life standard is considered the rich level in China; at least what we need is gotten basically. To others, it seems a very perfect family, but I do not think so. To my opinion, the happiness is to do what we like to do, and to do it better. I always want to do something to attest myself, attest that I also can be the same as my father, to take the responsibility of the family. But to the boy of 16 years old, that seems so difficult to achieve.
这样的想法起源于2009年，在我高中第一学年的时候，我想挣钱。我想遍了所有的方法途径，我想去炒股，但是在这个国家未成年人是不允许炒股的。我想开一家搜索引擎网站，就像google那样，但是又迫于没有相关知识，没有足够的技术。我想开一家购物网站，但是我并不具备营销方面的知识。到最后，我还是想出了一个在烂主意中最好的主意，借哥哥的身份证去开户名炒股，他成年了，并且他对这方面没有兴趣，刚好它可以助我一臂之力，但是在经过多次交涉后，他并没有如我所愿开户给我，而我的这个愿望到此几乎已经没有任何实现的可能。我十分不满，并开始变得消极，进而影响到我的学习。成绩下滑的很厉害，我的父母来询问我是否发生了什么，可我没敢把真相告诉他们，我只告诉他们我在这过的不开心，我提出转学，从这个住宿制的学校，转到就在我家门口的学校，他们一开始极力反对，我和父母进行了多次争吵与辩论，最后他们妥协了。我顺利的从几乎是我们市里最好的学校转入到一所差一些但仍是不错的学校，为此我身边的所有朋友十分不解，我对外的说法是，身体有问题，需要住在家得到好的照顾，但事实上，只有我自己清楚。
This thought has come out since 2009, that time when I was studying in the first term of the higher middle school, I wanted to earn money. I had found all the ways, even wanted to invest in stocks, but in China the immaturity is not allowed to invest in stocks. I wanted to build one website for searching engine, just like the Google engine, but without any relative knowledge and technology. I wanted to build the website for shopping, but without the marketing knowledge. At last, I had thought out one best idea in the messy ideas, I decided to borrow the ID from my elder brother and open the account for investing in the stocks, for he was mature, and he was not interested in this area, and it just can help me. But after several times for dealing, he did not open the account for me, and the dream was impossible to come on till now. I was rather angry, and become negative, even affected my study. My study performance got rather poor, and my parents asked me what happened, but I dared not to tell them the truth, I only told them I was not happy in that school and wanted to change the school, from the school for accommodation to the school that near my home. They fairly objected at first, after I had quarreled and debated with them for many times, they compromised at last. I transferred from the best school in the city to the not so well but still good school smoothly. Therefore all my friends did not understand me. But my explanation to them is that my body had some problems and I needed to be looked after at home, but actually, all the facts were clear in my mind.
我的计划是，每天除了学习之外，花上2个小时分析股票市场上的热门行业，然后为自己圈定10只股票，再具体观察他们3个月的走势，至于无法开户，我会再找我的表哥表姐试试，总之先把这些做起来吧。
My plan was, every day except for the study, I spent 2 hours to analyze the hot industry in the stock market, then chose 10 stocks for myself, and observed the trends of them for 3 months. To the problem of unable to open the account, I would try to borrow from my elder male cousins or elder female cousins. In a word, I should do these firstly. 
一开始一切似乎都很顺利，我也充满激情与活力，但是随着我的父母发现了我满本子的股票分析纪录以及我的成绩依然在这所较差的学校里表现的一塌糊涂，于是他们赶在了提交正式转学申请之前，把我遣送回原来的学校，至此，我的计划在历经3个星期后，失败了。
When starting, everything seemed very well, and I was full of passions and vitality. But when my parents discovered all the records about the stock analysis and my study performance was still so poor in this poor school, then they caught the time before applying to change the school formally and sent me back to the original school. Therefore, my plan went for 3 weeks and failed at last. 
回到原来的学校，我又变成了在校住宿生，在莫名其妙的消失了几乎一个月后，伴随着流言蜚语，我又重新出现在这个后来让我爱上的校园，整个学校的学生都在猜测着我到底发生了什么，一瞬间我成为了全校的焦点，这件事的火热程度甚至惊起了两个学校校长的对话，幸运的是，什么也没有发生，我又回归成一名普通的学生，尽管我一直认为自己与众不同。
Back to the original school, I became the student for accommodation, after one month disappeared and along with the gossips, again I appeared in the school which was loved by me later. All the students in the school were guessing what had happened to me, I had become the focus in the whole school at once. This event was popular even rousing the dialogue between the two schools. Luckily, nothing had happened, I became one normal student again, even though I thought I was unique.
后来发生的一切，太多了，你没有留足够的地方让我陈述，那么我就用一句话说完并结束它吧。回去后，我依然不安份，我依然想做些什么，有了这次教训过后，我开始以近乎变异的速度成长着，我在学校成立了一个社团，领导着学生群体里最精英的家伙，致力于社交与慈善，我们仅用2个月时间成长为全校最强大的团队，举办慈善晚会，募集了多达2w多善款，我们与贫困山区孩子交流，帮助并解决他们的问题，我决定出国，并且开始了更多的活动，参加2011大运志愿者，成为一名正式义工，到花期银行实习，并到illy咖啡做兼职，学习seo搜索引擎技术，分析股票准备迎来我的18岁成年之礼，而这一刻，我正坐在星巴克里写着这个故事，每分钟我经营的购物网站能够给我带来超过20快的收入，尽管他才刚上线运营不久，但是我想它的前途和我的一样，光芒四射。如果你想了解我，倒不如联系我，我们找个不错的牛扒餐厅，花上几个小时，喝着红酒，吃着牛肉，听着轻柔的歌曲，继续听我的故事，面对面的，我请客。
All the things happened later is too much, you would have no time for listening to me, so let me to summarize and finish it in a word. That time after I back to the original school, I was still turmoil, and wanted to do something. After this experience, I started to grow fast at the variant speed. I found one club at school, and leaded the elite gays among the students, devoted to the social communication and charity. We only spent 2 months to make the most powerful team in the school, held the charity party and gathered more than 20 thousands charity fund. I became the volunteer for the university sport game in 2011, as the formal volunteer, practiced in the citibank for internship, and did the parttime job in illy coffee, study the seo search engine technology and analyze the stocks. I was preparing to welcome the coming of my 18 years old. And at this moment, I am sitting in the starbucks to write this story. Every minute the shopping website I was running will bring me the income of over 20 yuan, even it starts to run soon, but I think its future is the same as me, giving out the brilliant light. If you want to know about me, why not contact me. Let’s find one good beefsteak restaurant, and spend a few hours, drinking the wine, eating the beef, and listening to the music, to continue to listen to my story face to face for my treat.
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到目前为止，最值得我骄傲是两件事，第一就是我踏入了创业者的行列，在我17岁的时候，我的购物网站盈利了，这使得我能够向我的目的地硅谷迈出第一步。而第二件事情，就是我创立的社团所集结起来一只优秀的团队，他们其中大多数是留在国内读书的，而这一刻他们正在艰苦奋斗，就像之前我为现在所作的奋斗一样。我很享受和这群富有激情与想象力的家伙，我很享受和她们一起干活，那种发号施令并且带头冲锋陷阵的感觉十分美妙，独特而又充满吸引力。在经历过这么多之后，我们又分别了，开始各自为自己的前途奋斗，有一句话是这么说的，分别是为了更好的相聚。我们为了更好的未来，这一刻，我们各自奋斗。而我期盼着，在我们重逢的那一刻，我们可以回到过去，让我继续带领着大家，继续享受那种快感，那种幸福感，以及那种成就感。我肯定会的。还有一件事，我的名字叫linzewei。
Up to now, two of my most proud things are as follows: the first one is when I enter the team to become the entrepreneur, at my age of 17 years old, my shopping website gets the profit. It makes me to take the first step for my destination silicon valley. The second thing is the excellent team gathering in my club, most of them are studying in China, and this moment they are hard working, just the same as me to strive for now. I enjoy going together with these passionate and ideal guys, enjoy working with them. That feeling of issuing order and charging forward is very wonderful, unique and attractive. Through so many things, we have to get apart again, and start to strive for our future. One saying is that: getting apart is for the better gathering. For our better future, at this moment, we strive for that by ourselves. And we are looking forward to that moment for our re-gathering. We could go back to the history, let me lead everyone; continue to enjoying that pleasant, happy and proud feeling. I am sure that will come true. Beside, my name is Linzewei.
